
Protokoll fört vid extra styrelsemöte den 220511 

Följande överenskommelser träffades under mötet för att förbättra 

informationsflödet, kommunikation inom styrelsen, kommittearbeten m.m. 

• Arbetsmöten varannan vecka för att förbereda frågor/beslut inför 

nästkommande styrelsemöte. 

• Våra kommittéer skall utökas med fler personer som kan hjälpa till och 

avlasta. 

• Samtliga beslut skall tas av styrelsen. 

• VU beslut kan även fortsättningsvis tas men styrelsen skall i samband 

med varje VU beslut informeras.      

• Sharepoint måste utnyttjas av samtliga i styrelsen. 

• Kommunikationen inom styrelsen måste bli bättre. 

• Alla i styrelsen skall läsa samtliga inkommande och utgående skrivelser 

som läggs upp i diariet. 

• Vid beslut så skall det även framgå vem som skall verkställa beslutet och 

styrelsen skall informeras direkt i anslutning till att beslutet är verkställt. 

• För sent inkomna anmälningar till SDHK utställningar får inte godkännas. 

• Alla händelser som på något sätt kan påverka SDHK skall omgående 

redovisas för styrelsen.    

 

Vid protokollet 

Lars Olof Carlén  

 

 


